
Z á p i s 
 

ze 7. schůze komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města při Radě města Kolína 

konané dne 30. března 2017 od 15:00 hod. v zasedací síni kolínské radnice 
 

 

Přítomni: Pavel Kárník, Jarmila Novotná, Jaroslav Pejša, Kateřina Slavíčková, Martin Škorpík 

Iveta Mikšíková, Vladimír Rišlink, Miroslav Macháček 

Omluveni: Filip Šádek, Ladislav Jouza, Petr Křemen, Roman Škrabánek, Jan Švarc 

Nepřítomni: - 

Hosté:  Gabriela Malá, Stanislav Studnička, Radka Tachecí 
 

 

PROGRAM 
 

1. Zahájení 

2. Pojmenování nových ulic 

a. Nová ulice vedoucí vlevo z ulice K Vinici, parcela 723/1 v kat. území Kolín 

b. Nová ulice vedoucí z ulice Ţiţkova směrem obchvat – kruhový objezd, parcela 

2925/1 v kat. území Kolín 

3. Akce kultura a propagace turismu – G. Malá 

4. Zpráva MIC Kolín – R. Tachecí 

5. Veletrhy 2017, info o krajské spolupráci, destinační management – P. Kárník 

6. Diskuse a závěr 

 

 

1. Zahájení 

Zahájení:  15:00 hod. předsedou komise Mgr. Pavlem Kárníkem 

 

 

2. Pojmenování nových ulic v Kolíně 

a. Veltlínská 

Komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města (dále jen komise) doporučuje Radě města Kolína 

pojmenovat novou ulici navazující na ulici K Vinici (parcela723/1) jako VELTLÍNSKÁ. 

PRO  PROTI  ZDRŢEL SE 

8  0  0     

Odůvodnění: Nová ulice je v místě K Vinici, kde ulice mají vztah k vínu (Muškátová, Vavřinecká, Martinská 

atd.) Z několika návrhů byl vybrán název Veltlínská (odrůda se s úspěchem pěstuje v Čechách i na Moravě, 

jde o druhou nejpěstovanější odrůdu – Veltlínské zelené) 

 

b. Malešovská 



Komise doporučuje Radě města Kolína pojmenovat novou ulici vedoucí z ulice Ţiţkovy k obchvatu (parcela 

2925/1) jako MALEŠOVSKÁ. 

PRO  PROTI  ZDRŢEL SE 

8  0  0 

Odůvodnění: Ulice v okolí mají vztah k husitství (jména – Ţiţkova, Roháčova, Prokopa Velikého atp., 

případně bitvy – Lipanská). Jména pouţitelná pro pojmenování ulic jiţ byla vyčerpána, ostatní jsou příliš 

dlouhá (Diviš Bořek z Miletínka atd.). Ulice vede směrem na Kutnou Horu, resp. Malešov, kde proběhla 

v červnu 1424 bitva u Malešova.   

 

 

3. Akce kultura a propagace turismu 

p. Gabriela Malá: Seznámila zúčastněné s plánem akcí v Kolíně. Zkušenosti z veletrhů cestovního 

ruchu, je třeba udělat dotisk všech nových propagačních letáků a cíleně je rozmístit do předem 

vybraných lokalit a pouţít k propagaci města. V minulosti velmi dobrá zkušenost v cílené reklamě 

v Praze, metro, billboard atp. Chystá se kvalitní propagace ţidovských památek, chybí letáky zaměřené 

na německy mluvící turisty. Komise jednomyslně doporučuje Radě města Kolína vyuţít finanční 

prostředky z rozpočtu komise pro dotisk a distribuci sady všech nových propagačních letáků. 

PRO  PROTI  ZDRŢEL SE 

8                   0          0 

 

 

4. Zpráva MIC Kolín za rok 2016 

sl. Radka Tachecí: Vyšší návštěvnost infocentra, statistika dle národností atp. Zkušenosti z veletrhů, 

v minulém roce nebyla městu Kolín umoţněna tradiční účast na stánku Středočeského kraje, Kolín omezeně 

vystavoval samostatně. Propagace, tiskoviny od Středočeského kraje – mizivé procento. V nedávné době 

Kolín vystavoval na veletrhu v Jablonci nad Nisou, velmi dobrá návštěvnost. Komise vzala zprávu na 

vědomí. 

 

 

5. Veletrhy 2017, krajská spolupráce, destinační management 

p. Pavel Kárník: Zástupci Kolína navštívili několik veletrhů včetně zahraničních a provedli zhodnocení 

moţné účasti, je vhodná spolupráce s městy v okolí. Spolupráce s krajským úřadem byla v posledních letech 

tragická, městu se nedostávalo podpory ani nemohlo vystavovat v rámci stánků Středočeského kraje. 

V současné době se vytváří na kraji Centrála cestovního ruchu, která bude zastřešovat jednotlivé turistické 

destinace v kraji. S jednotlivými destinacemi v kraji (Zlatý pruh Polabí, Toulava, Posázaví, Český ráj atd.) 

dosud nevyváţená spolupráce. Vzhledem k tomu, ţe čerpání nejen evropských peněz je podmíněno účastí 

v certifikované turistické destinační agentuře, proběhla jednání některých okresních měst. Po konzultacích 

s prvním náměstkem hejtmanky Mgr. Vítem Rakušanem se zástupci Kladna, Kutné Hory, Kolína, Benešova 

(ale i desítek menších měst a obcí, památek) rozhodli poţádat zakladatele destinační agentury Bohemia 

centralis s.p.o o vstup do Bohemia centralis a následnou úzkou spolupráci zúčastněných s krajem a novou 

Centrálou cestovního ruchu. Komise doporučuje Radě města vstup do Bohemia centralis s.p.o. a oslovení 

primátora Kladna se ţádostí (koncept v příloze). Dalším jednáním o úzké spolupráci se subjekty doporučuje 

Komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města pověřit Pavla Kárníka. 

PRO  PROTI  ZDRŢEL SE 

8                   0          0 

 



 

 

6. Diskuse a závěr 

Diskuse k jednotlivým bodům, informace o chystaném stěhování infocentra do nové budovy Regionálního 

muzea v Kolíně. Další moţnosti propagace města a podpora turismu. 

Jednání 7. schůze komise ukončeno v 15:55 hod. předsedou komise Mgr. Pavlem Kárníkem. 

Termín a místo příštího zasedání budou členům komise a hostům upřesněny e-mailem. 

 

 
 

 

 

Mgr. Pavel Kárník 

předseda komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města 

 

 

 


